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Zagreb, 21.siječnja 2014. 

Br.: 28/2014 

 

- ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

- ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

 

 

I Z V J E Š Ć E 

SA III. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ODRŽANE U NEDJELJU 19.SIJEČNJA 2014.GOD. S POČETKOM U 13 SATI 

U ZAGREBU, BOĆARSKI DOM, PRISAVLJE 2 

 

Nazočni članovi Izvršnog odbora: Dinko Beaković, Petar Buljat, Joso Bašić,  

                                                      Miljenko Butković,Gojko Grančić, Valter Krizmanić                                                       

Odsutni: Krešo Troskot i Štefi Ljubimir– ispričali izostanak 

              Tomislav Ćurko – nije ispričao izostanak  

Ostali nazočni: Dragan Putica – predsjednik Športske komisije HBS-a 

                         Denis Peršić – predsjednik Zbora sudaca HBS-a 

                         Lukrecija Zanki – Glavna tajnica 

 

Sjednicu je otvorio i vodio Dinko Beaković, Predsjednik Saveza koji je na početku pozdravio 

članove Izvršnog odbora, D.Puticu i D.Peršića, utvrdio potreban kvorum, Glavnu tajnicu 

zadužio za zapisničara i predložio sljedeći: 

 

D N E V N I    R E D: 

0. Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora iz 2013.godine, 
1. Problematika HBS-a 
2. Ostavka voditelja I.HBL-e 
3. Pravilnici HBS-a – za Skupštinu 
4. Žalba BK Vodnjan 
5. Arbitražna komisija HBS-a 
6. Disciplinski sudac HBS-a 
7. Izbor trenera/izbornika za 2014.godinu 
8. HŽBL – propozicije i prelazni rok – prijedlog BS PGŽ i IBS 
9. Razno: a) Sponzorski ugovor 

             b) HOO-Kriteriji za vrednovanje športskih programa NŠS 

             c) FIB - programi edukacija i instruktaža   

             d) S.Gulja – školovanje za trenere boćanja 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

Na upit Predsjednika o točkama dnevnog reda, dopredsjednik Buljat smatrajući da je 

dnevni red površno pripremljen i da je na sjednicu trebalo pozvati osobe o kojima će se 

raspravljati (S.Botica) demonstrativno napušta sjednicu, ali na nagovor Predsjednika Saveza 

pristaje ostati i sudjelovati u radu Izvršnog odbora 

Prijedlog G.Grančića da se točka 1 Problematika Saveza, kako ne bi previše vremena 

oduzela na početku sjednice, prebaci na kraj dnevnog reda prihvaćen je većinom glasova.  

 

AD 0 – Prihvaćanje izvješća sa II.sjednice Izvršnog odbora iz 2013.godine 

Izvješće sa II. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je prihvaćeno. 

AD 1 – Ostavka voditelja I HBL-e 
 
D.Beaković: „pozvao samo Dragana da razgovaramo o ostavci na mjesto voditelja lige i 
probamo naći rješenje do kraja sezone.“ 
D.Putica: „dao sam ostavku zbog toga što u odluci IO-a nije bilo jasno gdje su članovi našli 
uporište za takvu odluku. Podnosim ostavku i danas, odradit ću ove dvije subote tako da se 
odradi prvi dio prvenstva, a za dalje morat ćete naći novog voditelja. Očito moj rad ne 
zadovoljava neke članove IO-a. Ili ja ili vi podnesite ostavku, očito zajedno ne možemo.“ 
J.Bašić: „smatram da IO ima pravo donijeti odluku različitu od voditelja lige. Prvi put kad se 
glasalo bio sam suzdržan, ali pokazalo da nije na utakmici bilo baš sve u redu. Pored svih 
očitovanja koje smo dobili moramo se složiti da ta „stvar“ nije u potpunosti „čista“. 
P.Buljat: „podržavam ovo što je rekao Bašić. Nisam očekivao da se vama (Putici, 
op.zapisn.) moram očitovati zašto sam donio takvu odluku. Mi kao operativno tijelo Saveza 
donijeli smo odluku i smatram da ne moramo davati svoja očitovanja. Cijenim tvoj trud 
Dragane i molim te da ostaneš voditelj do kraja sezone.“ 
D.Putica: „ja donosim odluke na temelju pravilnika HBS-a. Morate i vi reći na temelju čega 
donosite odluke. Žalba nije uložena na rezultat već na suđenje, suci su kažnjeni jer nisu 
prekinuli utakmicu.“ 
G.Grančić: „poštivam i cijenim Puticu, ali smatram da nisu korištena ista pravila i ista mjerila 
u slučajevima BK A.Starčević – BK Marinići i BK Komolac – BK Gorčina.“ 
V.Krizmanić: „što se tiče te utakmice voditelj je donio odluku, a IO je donio neku svoju 
odluku kao tijelo iznad povjerenika lige. Ako smo postavili povjerenika kojemu ne vjerujemo 
onda ga mijenjajmo. U nogometu npr. nikada nije ponovljena neka utakmica kada su suci 
kažnjeni. Utakmice se registriraju, a akteri se kažnjavaju. Ja sam podržao odluku D. Putice. 
Na rezultat utakmice se nitko nije osvrnuo ni po kojoj osnovi.“ 
D.Peršić: „suci nisu učinili pogrešku koja je za posljedicu imala povredu materijalnih pravila 
igre jedne ili druge ekipe. Suci su propustili napraviti neke stvari i po tome su kažnjeni. Ekipe 
nisu postupile po MTP-u pa je jedna ekipa izgubila. Ako IO dođe do nekih novih saznanja u 
redu je da donese neku drugu odluku, ali kako vi niste došli do novih saznanja oko te 
utakmice koja su u suprotnosti s odlukama stručnih tijela, nema druge nego potvrditi odluke 
tih stručnih tijela.“ 
D.Beaković: „svi ćemo nešto iz ovoga naučiti i svi imamo pravo na pogreške. Omogućio 
sam vam demokratsko pravo da donosite odluke. Ovom IO-u sam dao prijedlog kako da 
glasamo. Molim Puticu da, zbog nas, zbog boćanja odradi posao voditelja lige do kraja 
prvenstva.“ 
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M.Butković: „ne smijemo olako prelaziti preko ovih stvari. Izvršni odbor donio je odluku koja 
je u potpunosti obezvrijedila odluke stručnih tijela Saveza. Tko nam garantira da se to neće 
ponoviti?“ 
J.Bašić: „čim postoji druga instanca odlučivanja treba uzeti u obzir da ta druga instanca ima 
pravo na drugačiju odluku.“ 
D.Beaković: „Dragane tebi će satisfakcija biti ako Vijeće športske arbitraže HOO-a donese 
odluku koja potvrđuje tvoju odluku, a sada ne možemo napuštati posao u pola prvenstva i 
molim te kao predsjednik da dovedeš ligu do kraja prvenstva!.“ 
Na kraju rasprave Dragan Putica pristao je voditi I.HBL do kraja prvenstva. 
 

AD 2 – Pravilnici HBS-a za Skupštinu 
 
D.Beaković: „D.Putica, D.Peršić i ja ćemo doraditi pravilnike koji se trebaju prihvatiti na 
sljedećoj sjednici Skupštine. To obećavam u svoje i u njihovo ime.“ 
D.Peršić: „neki naši važeći pravilnici nisu prihvaćeni na Skupštini i zato bih ja htio da vi kao 
Izvršni odbor i Predsjednik donesete prijedlog izmjene Statuta po kojem određene pravilnike i 
propozicije liga može donositi i usvajati Izvršni odbor.“ 
D.Putica: „najveće izmjene i dopune su u Propozicijama i one bi trebale biti u nadležnosti 
Izvršnog odbora, pravilnici da se usvajaju na Skupštini, a propozicije na Izvršnom odboru.“ 
D.Peršić: „vrlo važno je što prije u pravilnicima regulirati status voditelja kluba, on mora biti 
službena osoba, što sada nije slučaj!“ 
V.Krizmanić: „fundamentalni akt koji treba mijenjati je Statut HBS-a koji nije usklađen sa 
Zakonom o športu i sa Zakonom o udrugama. Mi bez HOO ne možemo uređivati ove stvari, 
a nakon usklađenja Statuta idemo uređivati Pravilnike i Propozicije.“ 
 

 

AD 3 – Žalba BK Vodnjan 
 
Ured Saveza zaprimio je žalbu BK Vodnjan koji traži da se susret 1.IBL-A između BK Raše i 
BK Vodnjana odigran dana 29.08.2013. u Raši registrira rezultatom 22:0 u korist BK 
Vodnjan. 
Naime, BK Vodnjan se svojoj žalbi od 30.9.2013 žalio IO-u IBS-a na činjenicu da je igrač BK 
Raša C.Ricci nastupio bez valjanog liječničkog pregleda na susretu BK Raša – BK Vodnjan, 
29.8.2013.  
08.11.2013. BK Vodnjan zaprimio je odluku IO-a IBS-a koji odbija žalbu BK Vodnjan i 
potvrđuje odluku da se rezultat susreta registrira postignutim rezultatom 14:8 u korist BK 
Raše.  
 
D.Beaković: „moje mišljenje je da se rezultati igrača koji nije imao liječnički brišu.“ 
D.Peršić: „mi ne možemo misliti već se odluka mora donositi na temelju Propozicija, 
smatram da se odluke ne mogu donositi na temelju fair-playa već u duhu propozicija.“ 
D.Beaković: „dopustili smo da cijele lige igraju dva kola bez liječničkog pregleda, je li sada 
moralno postupiti po zakonu? Kao predsjednik ne prihvaćam žalbu BK Vodnjan.“ 
M.Butković: „mi ovdje ne raspravljamo o moralu, već o propozicijama. Nemamo drugo nego 
poštivati postojeće akte i raditi na promjeni propozicija.“ 
V.Krizmanić: „život je jedno, a pravilnici će uvijek bit manjkavi, u svim drugim sportovima 
sporne utakmice rezultati ostaju, a akteri se kažnjavaju. Na moju inicijativu svi akteri ove 
žalbe bili su pozvani na razgovor – nitko se nije odazvao.“ 
D.Peršić: „pravilnici su izričiti, igrač ima dva uvjeta za nastup na susretu, a to su pravilna 
registracija i liječnička potvrda. Ako nastupi bez tih uvjeta, kažnjava se ekipa  
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J.Bašić: „koju poruku šaljemo javnosti ako se nećemo držati pravilnika. Liječnička potvrda je 
određena Zakonom o športu i ovome moramo prići ozbiljno, ne može se davati prijedlog 
rješenja koji nije u skladu sa Zakonom.“ 
 
Nakon dulje rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni na sjednici donesena je  
jednoglasna odluka:  
 
Izvršni odbor ne prihvaća žalbu BK Vodnjan. 
Izvršni odbor HBS-a podržava odluku Izvršnog odbora IBS-a jer smatra da je to tijelo donijelo 
ispravnu odluku. 
 
 
 
AD 4 – Arbitražna komisija HBS-a 
 
Zadužuje se Glavna tajnica da uputi dopis svim županijskim savezima da upute svoje 
prijedloge za imenovanja u novo tijelo Izvršnog odbora, Arbitražnu komisiju. 
Ova komisija bit će sastavljena od tri (3) redovna i dva (2) zamjenska člana, koji bi trebali 
poznavati pravilnike i propozicije HBS-a i da su po mogućnosti po zanimanju pravnici. 
V.Krizmanić predložio je da se uvede financijska obveza za podnošenje žalbi Arbitražnoj 
komisiji. 
 

AD 5 – Disciplinski sudac HBS-a   

Ured Saveza zaprimio je ostavku S.Botice na mjesto Disciplinskog suca i člana Komisije za 

akte.  

Nakon kraće rasprave, a na prijedlog Predsjednika, Izvršni odbor zadužuje P.Buljata da 

razgovara sa S.Boticom i zamoli ga da povuče ostavku na te dvije funkcije u Savezu i da ih 

obnaša do kraja lige. 

D.Peršić naglasio je važnost da se što brže riješi pitanje Disciplinskog suca radi regularnosti 

natjecanja. 

 

AD 6 – Izbor trenera/izbornika za 2014.godinu 

 

D.Beaković iznio je informacije i spoznaje do kojih je došao o M.Milanoviću-Litri i korištenju 

sredstava iz programa HOO-a za sufinanciranje trenera i činjenice oko ovogodišnjeg 

uvrštenja  trenera/izbornika u taj program. 

P.Buljat: „odnosi unutar Saveza postali su vrlo narušeni i problematika se treba rješavati na 

drugi način. Mislim da ste obojica krivi, to je trebalo riješiti na mirniji način. Zamjeram što si 

se kao predsjednik spustio na tu razinu da tako s Marijem komuniciraš.“ 

D.Beaković: „od svega ću odustati ako se M.Milanović-Litre pismeno ispriča svim članovima 

Skupštine.“ 

V.Krizmanić: „ako nam HOO sufinancira dva trenera onda nam dva trenera trebaju voditi 

sve reprezentacije. Ja sam za reviziju HBS-a. Pozivam Predsjednika da po završetku lige 

sazove izvanrednu Skupštinu, ja ne želim biti suradnik s ljudima koji su i ove godine glasovali 

da M.Milanović-Litre bude u programu. Predlažem da se tom gospodinu zabrani rad u 

Hrvatskom boćarskom savezu!“ 

D.Beaković: „Skupštinari će biti upoznati sa svakom nepravilnošću.“ 
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Nakon dulje rasprave na prijedlog Predsjednika donesena je većinom glasova  sljedeća 

odluka: 

 

Čedo Vukelić u 2014. godini potvrđuje se za izbornika reprezentacija HBS-a do 14, do 

18 godina i ženske reprezentacije. 

Milan Celija u 2014.godini potvrđuje se za izbornika reprezentacija do 23 godine i 

seniori. 

 

U trenutku glasovanja po ovom prijedlogu P.Buljat nije bio nazočan na sjednici. 

 

 

AD 7 – HŽBL – propozicije i prelazni rok – prijedlog BS PGŽ i IBS 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

Izvršni odbor za sjednicu Skupštine prihvaća Prijedlog propozicija za natjecanje u 

HŽBL – i za 2014.godinu. 

Po pitanju prijedloga za prelazni rok u HŽBL nakon kraćih konzultacija donesena je većinom 

glasova (5 glasova za i 1 suzdržan) sljedeća odluka: 

 

Prihvaća se prijedlog IBS-a i BS PGŽ-e da prelazni rok za boćarice Hrvatskog 

boćarskog saveza pred ligašku sezonu 2014. bude od 1. do 15. veljače 2014.  

 

AD 8 – Razno:   

                           

                          a) Sponzorski ugovor 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

Prihvaća se Ugovor o sponzorstvu sportske opreme između BEA SPORT obrta za 

trgovinu i Hrvatskog boćarskog saveza. 

 

D.Beaković izvijestio je članove IO-a da je BEA SPORT sponzorirao i pehare i medalje za 

KUP Hrvatske 2013. i za Juniorski četveroboj u Zadru. 

 

                          b) HOO – Kriteriji za vrednovanje športskih programa NŠS 

 

Glavna tajnica izvijestila je članove IO-a da se u HOO-u provode konzultacije i radni 

sastanci na temu Kriterija za vrednovanje športskih programa nacionalnih športskih saveza 

na kojima će HBS sudjelovati. 

Radi se o prijedlozima na koji način će se programi nacionalnih sportskih saveza i odrediti 

novi koeficijenti za donošenje financijskih planova i programa. 
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Nakon kraćih konzultacija donesena je jednoglasna odluka: 

 

Dopredsjednik i Glavna tajnica Saveza u ime Saveza sudjelovat će na radnom 

sastanku u HOO-u na temu Kriterija za vrednovanje športskih programa nacionalnih 

športskih saveza. 

 

                          c) FIB – programi edukacija i instruktaža 

 

Glavna tajnica upoznala je članove IO-a s dopisom iz FIB-e koji je upućen svim članicama 

međunarodne boćarske federacije, a odnosi se na novi ciklus edukacija za instruktore 

boćanja i boćarske suce koje bi provodili instruktori iz FIB-e.  

Budući da u HBS-u postoje već dvije generacije školovanih trenera boćanja (među kojima je 

velik broj bivših ali i još uvijek aktivnih međunarodnoj javnosti poznatih boćara) po programu 

koji je potvrdilo i Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta RH, Glavna tajnica je predložila 

da se u FIB uputi ponuda o sudjelovanju naših certificiranih trenera u programima FIB-e za 

edukacije za federacije u našem okruženju čime bi se značajno premostila jezična barijera 

koja ponekad otežava stručno osposobljavanje. 

 

Takav prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

                          d) S.Gulja – školovanje za trenere boćanja 

 

Predsjednik je zatražio mišljenje članova IO o statusu Sandra Gulje kao predavača na 

Tečaju za trenere boćanja jer smatra da on taj posao ne smije obavljati dok je u sporu s 

HBS-om.  

M.Butković: „S.Gulja je predavač pri Hrvatskoj olimpijskoj akademiji, a ne pri HBS-u. Što se 

tiče spora na sudu mi se moramo na sudu izboriti za svoja prava.“ 

D.Beaković: „imam potvrdu da se Hrvatska olimpijska akademija u to neće miješati, to je 

naša stvar. Ja ću razgovarati sa Guljom.“ 

 

Glavna tajnica po završetku rasprave po točkama dnevnog reda podijelila je članovima IO-a 

na znanje dopis A.Anzura koji je zaprimljen u ured Saveza neposredno prije sjednice, a na 

temu aktivnosti HBS-a u programima FIB-e u 2013.godini. 

Predsjednik je također izvijestio da su na Kongresu održanom u Argentini za vrijeme 

trajanja SP za seniore,a na kojem se biralo vodstvo  FIB-e za sljedeće četiri godine, delegati 

HBS-a bili uspješni i  izabrani su u tijela FIB-e, A.Anzur je potvrđen za dopredsjednika, 

D.Beaković za člana Izvršnog odbora, D.Putica za člana Športske komisije, D.Peršić za 

člana Komisije za MTP i za Tehničkog povjerenika natjecanja. 

D.Peršić izvijestio je članove o prihvaćanju promjene jednog članka MTP-a na Kongresu, a 

odnosi se na obojene boće s kojima je sada dopušteno igrati na svim natjecanjima. Dodatak 

tom članku MTP-a bit će preveden i poslan svima na znanje. 
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Članovima IO-a dan je na znanje i dopis I.Topića, voditelja II.HBL-jug, a u svezi prijedloga 

primjene čl.13 Napomena 1. Propozicije-lige za klubove koji nemaju natkriveni teren. Naime, 

I.Topić zatražio je savjet i podršku na koji način postupiti kako se ne bi ponovile situacije kao 

u slučaju susreta Bk Komolac-BK Gorčina. Članovi IO pohvalili su inicijativu voditelja lige i po 

tom pitanju pružili mu podršku. 

 

Problematika Saveza 

 

Nakon kraće rasprave Predsjednik i članovi Izvršnog odbora zadužili su Glavnu tajnicu da 

zatraži Tomislava Ćurka očitovanje o daljnjem sudjelovanju u radu Izvršnog odbora u ovom 

mandatu. 

 

G.Grančić:„ovom prilikom želim se ispričati vama i svim boćarima za svoje neprimjereno 

ponašanje na utakmici u Rijeci između BK Vargon i BK Imotski.“ 

 

V.Krizmanić pri završetku sjednice zatražio je riječ kako bi izložio svoja razmišljanja: 

 

- „smatram da naši akti, statut i pravilnici nisu usklađeni sa Zakonom o športu i sa Zakonom 

o udrugama i da to što prije moramo odraditi. Po Zakonu o udrugama Izvršni odbor radi veće 

operativnosti bi trebao preuzeti neke poslove Skupštine.“ 

- „molim da se sjednice Izvršnog odbora više ne održavaju nedjeljom!“ 

- „u buduće kada razgovaramo o osobama koje obavljaju funkcije u Savezu da one budu 

pozvane na sjednice kao i naš član u HOO-u.“ 

- „trebamo imati stožer reprezentacije koji će napraviti program rada svih selekcija za svaku 

godinu.“ 

- „što se tiče M.Milanovića-Litre i svega onoga što je on o meni pisao po medijima to je 

degutantno i ja neću sjediti u Izvršnom odboru koji podržava ljude u Savezu koji rade samo 

za svoj financijski boljitak. M.Milanović-Litre nakon svega što smo i danas ovdje čuli u 

najmanju ruku mora biti suspendiran, ja neću odustati, pa i pod cijenu da sam pokrenem taj 

postupak. Ne mogu si dozvoliti da me se pljuje po medijima zato jer želim raditi po zakonu. 

Do danas nisam dobio odluku da ste me izabrali za direktora reprezentacije ali predlažem da 

za tu funkciju izaberete drugu osobu.“ 

 

M.Butković: „nama je interes da HBS bude kvalitetan, a M.Milanoviću-Litri interes je 

isključivo materijalne prirode. Nama u županijskom savezu žensko boćanje puno znači. 

Smatram da je današnja sjednica odrađena korektno i BS PGŽ će i dalje pružati podršku 

HBS-u.“ 

 

Na završetku sjednice prijedlog Predsjednika da se sjednica Skupštine HBS-a održi 

5.travnja 2014. jednoglasno je usvojen. 

 

 



 

I. sjednica Izvršnog odbora od 19.1.2014. Stranica 8 
 

 

 

Sjednica je započela u 13, a završila u 17.30 sati. 

Izvješće sastavila:                                                                                 Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                               Dinko Beaković                                               

Lukrecija Zanki   

 

 

                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tonski zapis sa sjednice Izvršnog odbora nalazi se u uredu Saveza. 

 


